

No. 9574. AGREEMENT ON THE RESCUE OF ASTRONAUTS, THE RETURN OF ASTRONAUTS AND THE RETURN OF OBJECTS LAUNCHED INTO OUTER SPACE. OPENED FOR SIGNATURE AT LONDON, MOSCOW AND WASHINGTON ON 22 APRIL 1968¹

N° 9574. ACCORD SUR LE SAUVETAGE DES ASTRONAUTES, LE RETOUR DES ASTRONAUTES ET LA RESTITUTION DES OBJETS LANCÉS DANS L'ESPACE EXTRA-ATMOSPHERIQUE. OUVERT À LA SIGNATURE À LONDRES, MOSCOU ET WASHINGTON LE 22 AVRIL 1968¹

ACCESSION

Instrument deposited with the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on:

20 June 1972

KUWAIT

With the following declaration:

"In acceding to the Agreement on the rescue of astronauts, the return of astronauts and the return of objects launched into outer space, 1968, the Government of the State of Kuwait takes the view that its accession to the said Agreement does not in any way imply its recognition of Israel nor does it oblige it to apply the provisions of the aforementioned Agreement in respect of the said country."

SUCCESSION

Notification addressed to the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on:

14 July 1972

FIIJI

Certified statements were registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 19 June 1973.

ADHÉSION

Instrument déposé auprès du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le:

20 juin 1972

KOWEÏT

Avec la déclaration suivante:

[TRADUCTION—TRANSLATION]

En adhérant à l'Accord de 1968 sur le sauvetage des astronautes, le retour des astronautes et la restitution des objets lancés dans l'espace extra-atmosphérique, le Gouvernement de l'Etat du Koweït considère que cette adhésion ne suppose en aucune façon qu'il reconnaisse Israël, pas plus qu'elle ne l'oblige à appliquer les dispositions de l'Accord susmentionné à l'égard de ce pays.

SUCCESSION

Notification adressée au Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le:

14 juillet 1972

FIDJI

Les déclarations certifiées ont été enregistrées par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 19 juin 1973.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 672, p. 119; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 10 and 11, as well as annex A in volumes 753, 757, 772, 776, 792, 797, 808, 820, 823, 835 and 846.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 672, p. 119; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n° 10 et 11, ainsi que l'annexe A des volumes 753, 757, 772, 776, 792, 797, 808, 820, 823, 835 et 846.